
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Mandag den 24. marts 2025, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Ida Hagen, Maria Jelstrup Munk, 

Naja Kinch Sohn, Sidsel Margrethe Rasmussen, Sabine 
Marie Ørud Langkilde, Nanna Kragh Hansen. 
 

Elevråd: Isabella 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, Jesper 
Boysen, Jonathan Nilton, Maria Kongsvad, Bettina 

Jansen, Nicolai de Vries  
  

Afbud: Pernille Bech Wulff, Søren Schou 
 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Valg af ordstyrer 

 
Kl. 17:00 – 17:05 
 

Naja blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af 
dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsordenen blev godkendt. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 

     Kl. 17:10 – 17:30 
 

 

Eleverne 

Der har været en kønsopdeling af toiletterne til de 
forskellige årgange i udskolingen, og det lader til, at der 
er mere rent, og det er mere trygt at gå på toilettet nu. 

 
Der er et ønske om at få opgraderet bogbeholdningen, 

så der f.eks. ikke mangler en bog i en bogserie.  
 
Medarbejderne 

I KKFO´en er der fuld gang i besøgene fra 
børnehaverne og de børn, som skal starte lige om lidt.  

 
I udskolingen er der udfordringer ift. mobilpolitikken og 
indsamlingen af mobilerne samt elever, som ikke følger 

reglerne. 
 



Der er allerede nu udfordringer med indeklimaet i 

tårnene, hvor mellemtrinnet holder til, hvor der allerede 
nu er varmt.   

 
Vi har på skolen afholdt Matematikkens Dag, og det var 
en succes. 

 
Vi har fået uddannet to nye medarbejdere til at kunne 

varetage skoleskak. 
 
Vi arbejder på at forbedre vores afholdelse af 

morgensang, således vi fremover blander eleverne 
mere på tværs af alder og dermed styrker følelsen af 

det store fællesskab. 
 
Vi har ansøgt om pulje til morgensang, og har i den 

forbindelse fået bevilget en mængde penge, vi kan 
benytte til udstyr til morgensang.  

 
Ledelsen 

Vi har to ledige stillinger nu. En overgangspædagog og 
en koordinator/vejleder til skolens ressourcecenter. 
 

Alle motorer i udluftningssystemet i den nye bygning er 
netop udskiftet. Det samme gælder softwaren i 

systemet.  
 
I Ny Bygning har det været udfordringer med at lede 

regnvandet væk, hvilket har medført at jord/grus under 
bygningen er skyllet væk, og derfor er et større område 

i stueplan for øjeblikket afspærret.  
 
I special har vi færdiggjort det pædagogiske fundament. 

På et aftenmøde har hele personalegruppen arbejdet 
med det. Det pædagogiske fundament sendes ud 

sammen med referatet.   
 
KKFO 

Vi er i fuld gang med indskrivningen til kommende 
skoleår. Vi forventer en af dagene af kunne sige, om vi 

lander på tre eller fire børnehaveklasser til skoleåret 
2025-2026.  
Der er i den forbindelse gang i 

vidensoverdragelsesmøderne for de nye 0. klasses 
elever.  

 
Vi har fået en enkelt opsigelse fra en af medarbejderne i 
KKFO`en.  

 
KKFO-forældreråd 

Der har været møde for et par uger siden, hvor de 
mangfoldige børnefællesskaber fylder.  
 

I forældrerådet i specialklasserækkens KKFO er der 
lavet en børnemiljøvurdering, hvor toiletternes renhed 



var det største kritikpunkt. Det blev drøftet, hvordan 

man kan øge tilslutningen til KKFO Special.  
 

 
 
Forpersonen 

Forpersonen havde ingen meddelelser. 
 

4. Skolens regnskab 2024 
 

Orientering & spørgsmål 
 
Kl. 17:30 – 17:40 

 
 

Det samlede regnskabsresultat for Kirkebjerg Skole er 
et underskud på -104.156kr. Regnskabsresultatet kan 

opgøres i et merforbrug på almenområdet på               
-1.312.175kr. og et mindre forbrug på specialområdet 
på +1.208.019kr. 

 
Det samlede regnskabsresultat for Kirkebjerg Skoles 

Special KKFO er et underskud på -438.846 kr. 
Resultatet svarer til -5,8% af enhedens samlede 
budget. 

 
Resultatet for både skole og KKFO er bedre end 

forventet ved starten af 2024. 
 

Det samlede regnskabsresultat for Kirkebjerg Skoles 
KKFO er et overskud på 220.755 kr. Resultatet svarer til 
1,6% af enhedens samlede budget.  

5. Skolens budget 2025 
 

Drøftelse & godkendelse 
 
Kl. 17:40 – 17:55 

 

Vi forventer at gå ud af 2025 med -88.758 kr. i 
almendelen. Sammen med underskuddet fra 2024 vil 

det betyde et samlet underskud på 1.400.000 kr., 
hvilket er forventet og aftalt med forvaltningen. Vi 

forventer også et resultat på -1.280.426 kr. i special. 
Dette udlignes dog af overskuddet på special fra 2024.  
 

KKFO Special forventer at gå ud af 2025 med  
+577.726 kr., og KKFO almen forventer -120.287 kr.  

 
Budgettet blev godkendt. 

6. Arbejde med 
principperne 
- Antimobbestrategi 

 
Drøftelse & beslutning 
 

Kl. 17:55 – 18:25 
 

Antimobbestrategien blev godkendt.  
 

Pause 
 

Kl. 18:25 – 18:55 
  

 

7. Timefordelingsplan 
  
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 18:55 – 19:10 

 

Timefordelingsplanen blev godkendt.  



8. Beslutninger for 

skoleåret 25/26 
- Opfølgning på tema 

13/1  
 
Orientering & drøftelse 

 
Kl. 19:10 – 19:30 

 

Beslutningerne og de nye tiltag for skoleåret 2025-2026 

blev gennemgået. 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

9. Trivselskommissionens 
anbefal. 

- Opstart og for-
drøftelse 
 

Drøftelse & beslutning om 
proces 

 
Kl. 19:30 – 19:55 
 

Dette punkt kommer på dagsordenen på næste møde. 

10. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

 
Der var ikke tid til punkterne under eventuelt.  

Næste møde:  
 
Torsdag den 24. april 2025 


